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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki felel a borzalmas állapotban lévő pécsi tűzoltó 
laktanya állapotáért?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!

Mint ahogy az a Kormány és a közvélemény számára is ismert tény, a pécsi Engel János utcában 
található tűzoltó laktanya épülete több, mint egy évtizede borzalmas állapotban van kívülről és 
belülről egyaránt.

Demeter Márta képviselőtársammal közösen az ügy kapcsán levélben fordultunk a Baranya Megyei 
Kormányhivatal, Pécsi Járási Hivatal Műszaki Engedélyezési, Fogyasztóvédelmi és Foglalkoztatási 
Főosztály; Munkavédelmi és Munkaügyi Osztály főosztályvezetőjéhez Gida Attilához. 
Főosztályvezető úr irányába egy munkavédelmi bejelentést tettünk, egyúttal pedig kezdeményeztük 
az épület ellenőrzését.

Sajnálatos módon az ellenőrzés lefolytatása helyett a bejelentés egyik hivataltól a másikig kezdett 
vándorolni. A Baranya Megyei Kormányhivatal arról tájékoztatott bennünket egy levélben, hogy az 
ügy kivizsgálása átkerül a Baranya Megyei Katasztrófavédelmi Főigazgatósághoz. Ezzel viszont az 
a probléma, hogy éppen a Baranya Megyei Katasztrófavédelmi Főigazgatóság épületéről, 
laktanyájáról van szó. Értetlenül állunk az ügy előtt, hiszen egészen abszurd az, hogy egy ilyen 
munkavédelmi ellenőrzést a katasztrófavédelem érintettsége mellett is saját magának kell, hogy 
elvégezzen.

Az ügy kapcsán a következő kérdésekkel fordulunk Önhöz:

Hogyan fordulhat elő az, hogy a Baranya Megyei Kormányhivatal illetékes főosztályáról az ügyben 
érintett Baranya Megyei Katasztrófavédelmi Főigazgatósághoz kerül az eljárás lefolytatásra? 

Belügyminiszter Úr nem gondolja-e minimum aggályosnak azt, hogy a Főigazgatóság saját maga 



ügyében, kvázi maga ellen folytasson eljárást? 

Keresztes László Lóránt

Demeter Márta

Hohn Krisztina
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